
Wystawa koni zimnokrwistych w Piątnicy

Dawniej były prawie w każdym gospodarstwie, dziś są hodowane tylko przez pasjonatów – w niedzielę, 1 lipca w stadninie
koni zimnokrwistych „FORTECA” Fort II odbyła się wystawa koni zimnokrwistych. Pomimo niesprzyjającej aury, impreza
przyciągnęła rzesze widzów z całego regionu. W wydarzeniu wziął również udział Członek Zarządu Województwa
Podlaskiego Stefan Krajewski.

https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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